
Demand guarantees & standby letters of credit are independent undertaking
commonly used as banking instruments at local and international markets.
This course is designed to help the practitioners at the preliminary and
intermediate levels to understand the nature of each instrument, their types,
usages and covering rules.

By the end of this course, you will be able to understand:

● The independent nature of demand guarantees and standby letters of
credit.

● All types of demand guarantee and standby letters of credit.
● Dealing with demand guarantee and standby letters of credit to protect

all parties’ rights.
● The covering rules of each instrument.

Course Outline

● The independent principle.
● Key features of demand guarantees and standby letters of credit.
● Types of demand guarantees and standby letters of credit.
● Covering rules of demand guarantees and standby letters of credit.

Course’s language

● Arabic Language.

Target Audience

● Guarantees, Trade finance, Audit and Legal departments employees

Prerequisites

● Uniform rules for demand guarantees 758

Course Duration
● 5 Days



Course Date
● According to client request.

Course Fee
● In class: SAR 5,200
● Online: SAR 3,500

This course entitles you to attend:

● Uniform rules for demand guarantees 758
● URDG & ISP98 comparison
● The international standard demand guarantee practice ISDGP

Upon successful completion of this course, participants will obtain

● Training attendance certificate.



المحليةالمستوياتعلىالاستخدامشائعةالمصرفيةالادواتإحدىالطلبعندالضمانخطابات
وتهدفالمستخدمينبعضلدياوالاسواقبعضفيلهاكبديلالجهوزاعتماداتوكذاوالدولية

هذه الدورة لإعطاء فكرة مناسبة للممارسين على المستوي التمهيدي والمتوسط

-بنهاية هذه الدورة سوف تكون قادر على فهم: -

الجهوز وكيفية تحقيقها.الطبيعة المستقلة لخطابات الضمان عند الطلب واعتمادات●
كافة أنواع خطابات الضمان واعتمادات الجهوز.●
كيفية التعامل على خطابات الضمان واعتمادات الجهوز لحماية حقوق كافة الاطراف.●
القواعد الموحدة لخطابات الضمان عند الطلب وكيفية التعامل عليها واهمية تطبيقها.●

محتويات الدورة

مبدأ الاستقلالية.●
خطابات الضمان عند الطلب وطبيعتها المستقلة واعتمادات الجهوز.●
كافة انواع خطابات الضمان واعتمادات الجهوز.●
شرح مختصر لقواعد خطابات الضمان عند الطلب وقواعد اعتمادات الجهوز.●

الفئة المستهدفة

كافة العاملين بإدارات خطابات الضمان وتمويل التجارة والتفتيش والشئون القانونية.●
لغة الدورة

اللغة العربية.●

متطلبات حضور الدورة

القواعد الموحدة لخطابات الضمان عند الطلب الصادرة عن غرفة التجارة الدولية نشرة رقم●
758

مدة الدورة

أيام.5●

تاريخ انعقاد الدورة

بالاتفاق مع العميل●



رسوم التسجيل
سعوديريال5200:حضوريةدورة●
سعوديريال3200:اونلايندورة●

هذه الدورة تؤهلك لحضور
دورة القواعد الموحدة لخطابات الضمان عند الطلب.●
دورة المقارنة بين خطابات الضمان عند الطلب واعتمادات الجهوز.●
دورة المعايير الدولية لممارسات خطابات الضمان عند الطلب الصادرة عن طريق غرفة●

التجارة. الدولية

بنهاية هذه الدورة يحصل المتدرب على:
شهادة حضور دورة تدريبية.●


